
故宮精彩文物郵票專冊 

 

 

為宣揚歷代文物之美，特於 109 年 3 月 20 日發行「故宮精彩文

物郵票專冊」1款。專冊內含元世祖出獵圖古畫郵票、故宮古畫郵票

(105 年版)、古代文物郵票小全張、故宮緙絲郵票、清 郎世寧古畫郵

票、古物郵票（102 年版）、古代玉器郵票(87 年版)、古代佛像郵票、

國立故宮博物院南部院區開館首展郵票等 9套票品。整體設計精美典

雅，值得珍藏。 

 



 

The National Palace Museum Wonderful Cultural Relics 

Stamp Pictorial 

To draw attention to the beauty of the nation’s historical artifacts, this 

Post is specially issuing "The National Palace Museum Wonderful Cultural 

Relics Stamp Pictorial" on March 20, 2020, which includes 9 sets of 

postage stamps: Ancient Chinese Painting "Drawing of Hunting of 

Emperor Shih-tzu, Yuan Dynasty" Postage Stamps; Ancient Chinese 

Paintings from the National Palace Museum Postage Stamps (Issue of 

2016); Ancient Artifacts Souvenir Sheets; Silk Tapestry of National Palace 

Museum Postage Stamps; Ancient Chinese Paintings by Giuseppe 

Castiglione, Qing Dynasty Postage Stamps; Ancient Chinese Art Treasures 

Postage Stamps (Issue of 2013); Ancient Chinese Jade Articles Postage 

Stamps (Issue of 1998); Ancient Buddhist Statues Postage Stamps; 

National Palace Museum Southern Branch Opening Exhibitions Postage 

Stamps. The pictorial, combining the beauty and elegance of design, is 

certainly worth collecting.  


